
Zápis  
z jednání kolegia děkana konaného dne 22. 11. 2006 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie Abou,  
Omluveni: Bc. Sylva Tománková 
 
I.    Chod fakulty: 

 Kolegium děkana potvrzuje datum 5. 12. 2006 pro setkání DIFA a HF. Setkání se 
uskuteční v budově HF od 17.00 hod. 

 Tajemník seznámil kolegium s problémem v hospodaření kolejí při neposunutí začátku 
akademického roku 2007/2008 na 8. října 2007. Při námi požadovaném začátku 24. září by 
nebylo možné situaci řešit jinak než zdražením kolejného všem studentům již od 1. ledna 
2007. Definitivní stanovisko v této věci sdělí děkan rektorovi. 

 Tajemník přednesl požadavek z kolegia rektora ve věci upřesnění termínu pro udělení 
čestného doktorátu T. Stoppardovi, děkan jedná s jeho manažerkou, nyní čeká na opověď.  

 Kolegium děkana projednalo výrobu PF na rok 2007. DIFA v letošním roce nebude 
vyrábět vlastní a po dohodě s rektorátem použije pro svou potřebu ty, které vydá rektorát. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu ECTS label. V pondělí proběhla schůzka, které se 
účastnili doc. Macková, MgA. Vodička a Bc. Tománková. DIFA připravuje podklady pro 
anglické překlady navazujícího magisterského studia a bere na vědomí nutnost zabývat se 
překlady i dalších materiálů.  

 

II. Studijní záležitosti: 
 Kolegium děkana rozhodlo, že studentům DV a R, kteří se podíleli na projektu Terezínský 

kabaret, náleží za odvedenou práci na projektu 2 kredity. 

 Kolegium děkana projednalo žádost prof. Zavarského, vedoucí ateliéru scénografie, o 
příspěvek školy na realizaci triptychů v rámci výuky hlavního předmětu 4. ročníku ve výši 
4.000,-. KD souhlasí. 

 Do pondělí 27. 11. je třeba sestavit komisi a přidělit oponenty pro MgA. Horoščáka, který 
odevzdal svou disertační práci a autoreferát. Předsedou komise je prof. Oslzlý. 

 Kolegium děkana rozhodlo o výši (1.500,- Kč) prospěchového stipendia pro prvních deset 
studentů, kteří dosáhli nejvyššího bodového hodnocení (výpočet je proveden v souladu se 
zkušebním a studijním řádem JAMU a je vyjádřen váženým průměrem). 

 Studentka Ph.D. V. Borůvková požádala o přerušení studia. Kolegium její žádost 
schválilo a od 21. 11. jí studium přerušuje. 

 Kolegium děkana projednalo žádost studentky 2. r. navazujícího magisterského studia DM 
L. Frištenské o individuální studijní plán. Studentka však plán studia nepředložila. Je nutné 
doplnit formální stránku žádosti. 

 Kolegium schválilo (na základě kladného vyjádření pedagoga – prof. Cejpka) žádost 
studentky 2. MH K. Ivankové o uznání státní zkoušky z dějin světového divadla.  

 Kolegium projednalo žádost studenta 2. MH D. Beneše o přerušení studia. Kolegium žádá 
o doplnění informace na jakou dobu studium přeruší a vyjádření Mgr. Talpové, popř. pana L. 
Koláře. 



III. Zahraniční záležitosti: 
 Děkan DIFA informoval o výjezdu do Krakova.  V rámci účasti na oslavách představil 

prof. Kovalčuk prezentaci o Divadelní fakultě, zúčastnil se spolu s prof. Oslzlým tří 
představení a dále seminářů na téma promítání nových divadelních trendů do výuky na 
uměleckých školách, především do výuky herectví. V souvislosti s prezentací DIFA děkan 
navrhl vytvořit novou audiovizuální prezentaci. 

 Děkan DIFA dále informoval o pozvání na festival do Varšavy, který se uskuteční 
v červnu 2007. Přihlášku spolu s video nahrávkou je nutné zaslat do 30. 1. 2007. 

 MgA. Abou zašle do KUG Graz fotografie z představení „Lear aneb proč sedm hvězd je 
sedm hvězd“. 

 

IV. Projekty a granty: 
 Tajemník DIFA informoval, že byl schválen projekt v rámci 3. výzvy ESF „Multimédia“. 

Realizace projektu začne od 1. 1.2007 a bude trvat 18 měsíců. V souvislosti s tímto projektem 
je třeba začít hledat vhodného kandidáta na pozici „projektového manažera DIFA“. 

 Kolegium děkana projednalo návrhy projektů studentů DIFA na grant DILIA pro rok 
2007. Kolegium děkana schválilo návrhy A. Bauerové (Jan Lukeš a Honzíkova cesta), J. 
Kačeny a L. Ferenzové (Bedna), Jitky Honsové (Kokkola) a Z. Kujové (Radokovy dramatické 
principy). Návrh J. Tedly (G. E. Lessing: Mína z Barnhelmu) je zamítnut z formálních 
důvodů, neboť premiéra projektu se uskuteční ještě v roce 2006 a všechny náklady na vznik 
projektu tedy budou také součástí finančního roku 2006. 

 Kolegium děkana projednalo realizaci nejúspěšnějšího textu ze Salónu původní tvorby 
2006. Text bude inscenován na Sklepní scéně CED. Z organizačních důvodů v divadle však 
nelze premiéru uskutečnit v prosinci 2006. MgA. Abou prověří možnost posunutí termínu 
premiéry na leden 2007. 

 

IV. Různé: 
 Kolegium děkana projednalo organizaci prezentace knihy prof. B. Srby „Víc než hry“. 

Děkan DIFA informoval, že diskuse v rámci programu bude zaznamenána (Mgr. Záboj). 

 MgA. Abou informovala, že Turistické informační centrum města Brna připravuje 
Kalendář kulturních a turistických akcí na rok 2007. DIFA bude v rámci kalendáře 
prezentovat Šafaříkovskou konferenci, Mezinárodní festival SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2007, 
Festival ateliéru DV SÍTKO a Absolventský festival společně s termíny konání jednotlivých 
akcí. 

 Dne 8. 12. od 18.00 hod. se v budově DIFA (místnost č. 104) uskuteční další veřejná 
přednáška Collegia Jungiana Brunense „Symbol v životě, symbol v písni“. 

 

 

zapsala: L. Abou      


